
EN: Not supplied rawlplugs
FR :Manchons non fourni

EN: Cover
FR: Couverture

OK NO

EN: Cover
FR: Couverture

EN: Finished floor level
FR: Sol fini
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HOUSING BOX FOR
MEROPE 140 AD / MEROPE 140 
69480

B LIGHT will not consider valid the warranty conditions and will decline any responsibility for damage when the installation is not carried out according to this installation manual.
B LIGHT ne considérera pas les conditions de garantie valables et déclinera toute responsabilité pour les dommages si l’installation n’est pas effectuée conformément à ce manuel d’installation.

EN: Make a base with a 20/30 cm of gravel or appropriate drainage
system. Prepare the cable outlet and draw the fixing holes.
FR: Faire une base équipée de 20/30 cm de gravier ou approprié
système de drainage. Préparer la sortie du câble et marquer les trous de 
fixation.

EN: Fix the housing box with appropriate rawlplugs.
FR: Fixer la boîte d’encastrement par des manchons appropriés.

1. INSTALLATION OF THE HOUSING BOX - INSTALLATION DE LA BOÎTE D’ENCASTREMENT
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EN: Remove the cover from the housing box before inserting the
luminaire.
FR: Pour insérer le luminaire, retirez le couvercle du boîtier.
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EN: Make the holes and place the housing box. Adjust the level
working on the screws.
FR: Percer les trous et placer la boîte d’encastrement. Ajustez le
niveau de la boîte d’encastrement en tournant les vis.

EN: Cement the housing box, leveling the finished floor.
FR: Cimenter la boîte d’encastrement au niveau du sol fini.
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175 mm
6.89”

MEROPE 
140

MEROPE 
140 AD

3,5 tonnes
7000 lbs

EN: Finished floor level
FR: Sol fini

EN: Gravel or appropriate drainage system
FR: Gravier ou approprié système de drainage

EN: Cover
FR: Couverture


